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P R O T O K Ó Ł Nr XLI/2017 
z XLI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 5 lipca 2017 roku 
w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 16 
00

. 
Przewodniczył: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Paweł Hreczański 
 
W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady. 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 
Burmistrz Blachowni - Sylwia Szymańska. 
Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski. 
Radca Prawny – Agnieszka Glińska 
Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 
p.o. Kierownika ZMK – Ludwik Madej 
Kierownik Referatu – Wiesław Włodawiec 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych. 
2. Lista obecności osób zaproszonych. 
3. Uchwała Nr 224/XLI/2017 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017. 
4. Uchwała Nr 225/XLI/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2017. 
5. Uchwała Nr 226/XLI/2017 w sprawie zmiany uchwały z dnia 26 czerwca 2017 roku                             

Nr 220/XL/2017 w Blachowni w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej położonej w Blachowni obręb geodezyjny Brzózka. 

6. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie jej prawomocności. 
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia                 

0na rok 2017. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały z dnia 26 czerwca 2017 roku Nr 220/XL/2017                 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej                     
w Blachowni obręb geodezyjny Brzózka. 

7. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego podjęcia uchwały wyrażającej zgodę na zbycie lokalu 
użytkowego znajdującego się w Łojkach przy ul. Długiej 50 na rzecz P.P.H.U. Małgorzata 
Olszewska. 

8. Przekazania skargi na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Blachowni                          
do rozpoznania przez Komisję Rewizyjną. 

9. Podjęcie stanowiska dotyczącego przygotowania projektu uchwały przez Burmistrza Blachowni 
zawierającego przepisy porządkowe dotyczące zakazu prowadzenia działalności gospodarczej            
w zakresie zbierania, gromadzenia i magazynowania odpadów niebezpiecznych. 

10. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 
 

Streszczenie przebiegu obrad. 
Ad. 1. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając XLI sesję przywitał wszystkich 
przybyłych gości. 
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Ad. 2.  
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 
radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 
umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański zapytał wnioskodawcę zwołania sesji 
Panią Burmistrz czy wyraża zgodę na zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie dwóch punktów. 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyraziła zgodę na zmianę porządku obrad.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański złożył wniosek o wprowadzenie                       

do porządku obrad punktu: 

Rozpatrzenie wniosku dotyczącego podjęcia uchwały wyrażającej zgodę na zbycie lokalu użytkowego 

znajdującego się w Łojkach przy ul. Długiej 50 na rzecz P.P.H.U. Małgorzata Olszewska. 

Wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku 8 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 5 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański złożył wniosek o wprowadzenie                       

do porządku obrad drugiego punktu: 

Przekazanie skargi na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Blachowni do rozpoznania 
przez Komisje Rewizyjną. 
Wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,               

6 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Radna Małgorzata Bernat zapytała wnioskodawcę zwołania sesji Panią Burmistrz o zgodę                       

na wprowadzenie zmiany do porządku obrad. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyraziła zgodę na zmianę porządku obrad.  

 

Radna Małgorzata Bernat złożyła wniosek o wprowadzenie punktu: 

Podjęcie stanowiska dotyczącego przygotowania projektu uchwały przez Burmistrza Blachowni 

zawierającego przepisy porządkowe dotyczące zakazu prowadzenia działalności gospodarczej                     

w zakresie zbierania, gromadzenia i magazynowania odpadów niebezpiecznych. 

Wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,                       

6 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański przedstawił zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie jej prawomocności. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2017. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały z dnia 26 czerwca 2017 roku Nr 220/XL/2017              

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej  

w Blachowni obręb geodezyjny Brzózka. 

7. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego podjęcia uchwały wyrażającej zgodę na zbycie lokalu 
użytkowego znajdującego się w Łojkach przy ul. Długiej 50 na rzecz P.P.H.U. Małgorzata 
Olszewska. 
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8. Przekazania skargi na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Blachowni                          
do rozpoznania przez Komisje Rewizyjną. 

9. Podjęcie stanowiska dotyczącego przygotowania projektu uchwały przez Burmistrza 

Blachowni zawierającego przepisy porządkowe dotyczące zakazu prowadzenia działalności 

gospodarczej w zakresie zbierania, gromadzenia i magazynowania odpadów niebezpiecznych. 

10. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów w stosunku 11 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”,   

1 głos „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad. 3.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański zaproponował do składu Komisji Uchwał 
i Wniosków: 

1. Radną Katarzynę Borycką (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 
i Wniosków). 

2. Radnego Pawła Pydę (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                    
i Wniosków). 

3. Radną Beatę Matuszewską (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał         
i Wniosków).  

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymuję się”. 
Na sali obecnych 14 radnych. 
 

Ad. 4. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła projekt uchwały              

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Czary Osiński poprosił o przedstawienie zmian w budżecie. 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska poinformowała, że proponuje się następujące zmiany: 

 Zagospodarowanie wonnych środków z lat ubiegłych to jest kwota 865 299,70 zł (przychody).  

 Zwiększenie dochodów budżetu gminy o 260 342,10 zł z tytułu: 

- dotacji z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na budowę drogi łączącej miejscowości 
Konradów i Wydrę w kwocie 146 000,00 zł, 

- sprzedaży wyposażenia OSP w kwocie 7 550,00 zł, 
- dotacji w kwocie 106 792,10 zł z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                    

i Gospodarki na przebudowę i modernizację Przedszkola nr 2. 

 Zmniejszenia się dochodów gminy o kwotę 555 099,55 zł (na kanalizację zostały zwiększone 

dochody i wydatki o 900 tyś. zł z tytułu dotacji z Powiatu Częstochowskiego                                

i z Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji) z tytuł oszczędności wynikających                  

z przetargu zmniejsza się dochody o ww. kwotę. 

 Przesunięcie dochodów (dotyczy zadania „Rewitalizacja centrum Blachowni”) pomiędzy 

działami 700 a 900. 

 Zwiększenie wydatków gminy o 1 568 220,60 zł, w tym : 

- 441 020,60 zł z przeznaczeniem na drogę łączącą miejscowości Konradów i Wydrę  

- 30 000,00 zł na obsługę projektu (rewitalizacja zbiornika). 

- 280 000 zł na ochronę przeciw pożarową. W tym zakup samochodu bojowego                

200 tyś. zł. 

- 688 000,00 zł na gospodarkę komunalną i ochronę środowiska. Z przeznaczeniem na: 

gospodarkę ściekową i ochronę wód (kanalizacja) 250 000,00 zł, gospodarkę 

odpadami 340 000,00 zł (zwiększenie środków na zapłatę zwiększonej ilości tonażu 
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śmieci), 60 tyś. zł na oczyszczanie miast i wsi (wydatki na odśnieżanie „II etap 

zimy”), na ochronę powietrza atmosferycznego i klimatu 38 000,00 zł (opracowanie 

wniosku aplikacyjnego o środki zewnętrzne na odnawialne Źródła Energii i Programu 

Ograniczenia Niskiej Emisji) 

- Na dotację celową dla MDK w wysokości 13 200,00 zł. 

- Na kulturę fizyczną 116 000 zł z przeznaczeniem na: remont SKATE PARK-u                

w kwocie 20 000,00 zł, wymianę pieca C.O. w OSiR 21 000,00 zł oraz zakup 

lodowiska 75 000,00 zł. 

 Zmniejsza się wydatki gminy o 997 678,35 zł, w tym : 

- wydatki majątkowe gminy o kwotę 555 099,55, 

- wydatki majątkowe na realizację zadania „Rewitalizacja zieleni śródmiejskiej 

Blachowni” o 442 578,80 zł (zadanie nie będzie w tym roku zrealizowane w całości). 

 Przesuwa się wydatki budżetowe w kwocie 2 256 597,00 z działu 700 do działu 900. 

 

Radny Jacek Rogut zapytał ile kosztował „II etap zimy” czy 60 tyś. zł? 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska odpowiedziała, że odśnieżanie nie kosztowało 60 tyś. zł środki 

zostały zwiększone, ponieważ może nie wystarczyć na odśnieżanie jesienią. 

Uchwała Nr 224/XLI/2017 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017 została podjęta 
jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 
Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad. 5. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła projekt uchwały              

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia na rok 2017. 

 
Uchwała Nr 225/XLI/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Blachownia na rok 2017 została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”,           
0 głosów „przeciw”. 
Na Sali 14 radnych.  
 

Ad. 6. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła projekt uchwały               

w sprawie zmiany uchwały z dnia 26 czerwca 2017 roku Nr 220/XL/2017 w Blachowni w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Blachowni obręb 

geodezyjny Brzózka. 

 
Uchwała Nr 226/XLI/2017 w sprawie zmiany uchwały z dnia 26 czerwca 2017 roku                             
Nr 220/XL/2017 w Blachowni w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej położonej w Blachowni obręb geodezyjny Brzózka została podjęta większością 
głosów w stosunku 9 głosów „za”, 5 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 
Na Sali 14 radnych.  

 

Ad. 7. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Borycka przedstawiła projekt stanowiska  

w sprawie rozpatrzenia wniosku P.P.H.U. Małgorzata Olszewska. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił wniosek Komisji                   

dotyczący przekazania sprawy P.P.H.U. Małgorzata Olszewska do rozpatrzenia Burmistrzowi 

Blachowni (wniosek stanowi załącznik do protokołu). 
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Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy                    

i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił wniosek Komisji dotyczący przekazania 

sprawy P.P.H.U. Małgorzata Olszewska do rozpatrzenia Burmistrzowi Blachowni (wniosek stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

STANOWISKO Nr 1/XLI/2017 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 5 lipca 2017 oku w sprawie 

rozpatrzenia wniosku P.P.H.U. Małgorzata Olszewska 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem w sprawie podjęcia uchwały 

wyrażającej zgodę na zbycie lokalu użytkowego znajdującego się w Łojkach przy ul. Długiej 50 na 

rzecz P.P.H.U. Małgorzata Olszewska przekazuje wniosek do rozpatrzenia Burmistrzowi Blachowni 

zgodnie z kompetencjami i przygotowania ewentualnego projektu uchwały. 

Zobowiązuje się jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni do przekazaniu 

wniosku do właściwego organu i poinformowania wnioskodawcy o podjętym stanowisku. 

U Z A S A D N I E N I E 

 

Do Rady Miejskiej w Blachowni wpłynął wniosek P.P.H.U. Małgorzata Olszewska w spawie 

wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego znajdującego się w Łojkach przy ul. Długiej 50            

na rzecz P.P.H.U. Małgorzata Olszewska.  

W myśl przepisów art. 30 ust. 3 ustawy z dnia 8 sierpnia 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. 

U. z 2016r., poz. 446 z późn.zm.) właściwym do rozpatrzenia wniosku jest Burmistrz Blachowni, 

ponieważ organ wykonawczy kieruje bieżącymi sprawami gminy, gospodaruje mieniem komunalnym.  

Zgodnie art. 30 ust. 3 ustawy z dnia 8 sierpnia 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U.                

z 2016 r., poz. 446 z póź. zm.) właściwym do rozpatrzenia wniosku jest Burmistrz Blachowni.  

Wobec powyższego przedmiotowy wniosek należało przekazać do rozpatrzenia Burmistrzowi 

Blachowni. 

Stanowisko zostało podjęte większością głosów w stosunku 12 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymuje 

się”, 0 głosów przeciw. 

Y Na Sali 14 radnych.  

 

Ad. 8. 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Rećko odczytał skargę na działanie Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Blachowni przekazaną przez Kuratorium Oświaty w Katowicach pismem 

SW.1411.48.2017 z dnia 20 czerwca 2017 roku (skarga stanowi załącznik do protokołu). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański złożył wniosek o przekazanie skargi              

do Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku 11 głosów „za”, 3 głosy wstrzymuje się”, 0 

głosów „przeciw”. 

Na Sali 14 radnych.  

 

Ad. 9. 

Radna Małgorzata Bernat odczytała projekt stanowiska dotyczącego przygotowania projektu 

uchwały przez Burmistrza Blachowni zawierającego przepisy porządkowe dotyczące zakazu 

prowadzenia działalności gospodarczej w zakresie zbierania, gromadzenia i magazynowania odpadów 

niebezpiecznych. 

 

Stanowisko Nr 2/XLI/2017 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 5 lipca 2017 r. 

w sprawie zwrócenia się do Burmistrza Blachowni o przygotowanie projektu uchwały 

Rada Miejska w Blachowni po rozpatrzeniu wniosku Radnych: 

Marka Kułakowskiego, Małgorzaty Bernat, Pawła Hreczańskiego, Tomasza Rećko. 
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Zwraca się do Burmistrza Blachowni o przygotowanie projektu uchwały zawierającej przepisy 

porządkowe dotyczące zakazu prowadzenia działalności gospodarczej w zakresie zbierania, 

gromadzenia i magazynowania odpadów niebezpiecznych i innych niż niebezpieczne w bliskiej 

odległości od zabudowy mieszkaniowej i zakładów produkcji żywności. 

Podjęcie takiej uchwały jest niezbędne dla ochrony życia i zdrowia, co wypełnia dyspozycję 

art. 40 ustawy o samorządzie gminnym. 

Stanowisko został podjęte większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 5 głosów wstrzymuje się”, 

0 głosów „przeciw”. 

Na Sali 14 radnych 

 

Ad. 10. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady zamknął XLI sesję Rady 
Miejskiej w Blachowni. 
Protokołowała      Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
Iwona Gawlik       Paweł Hreczański 

 


